
Årsmöte Stigtomta IF 2016-03-30 

 
1. Mötets öppnande 

Lisette förklarar mötet öppnat 
 

2. Val av ordförande och sekreterare för årsmötet 
Erik Lindhe blir vald till ordförande och Mattias Olsson blir vald till sekreterare. 
 

3. Mötets behöriga utlysning 
Årsmötet godkänner mötets behöriga utlysning. 
 

4. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkännes av årsmötet. 
 

5. Val av justeringsmän att tillsammans med ordförande justera protokollet 
Thord Asplund och Lina Pettersson blir valda att justera protokollet. 
 

6. Verksamhetsberättelse inklusive bokslut 
De närvarande på årsmötet gick individuellt igenom verksamhetsberättelse och bokslut. 
Thord Asplund påpekar att två lag har tappats av föreningen och att det kan tilläggas till 
verksamhetsberättelsen. Kjell Larsson frågar hur stor kostnad det var för föreningen att 
subventionera overallerna.  Kassören Malin Ek förklarar. 
Kjell föreslår att styrelsen tydliggör hur stora kostnaderna är för resten av medlemmarna för 
att alla ska förstå vad det kostar att driva en förening.  
Calle Berglin frågar om det var medvetet att köpa in de dyrare overallerna och Mattias svarar 
att det var med vetskapen om att de flesta barn vill ha den typen av overall som dessa köptes 
in. Styrelsen tyckte det var ett bra sätt att betala tillbaka till medlemmarna på vilket har varit 
ett önskemål från medlemmarna. 
 

7. Revisionsberättelse 
De närvarande på årsmötet gick individuellt igenom revisionsberättelsen.  Inga kommentarer 
ångående detta. 
 

8. Frågan om ansvarsfrihet för avgående styrelse 
De närvarande på mötet ger den avgående styrelsen ansvarsfrihet 
 

9. Val av: 
 
a. Ordförande 
Henrik Eriksson väljs som ordförande på ytterligare 1 år 
 
b. En ledamot 
Calle Berglin väljs in som ledamot på 2 år 
 
c. Två suppleanter 
Thord Asplund väljs på 2 år och Mikael Åhlund på 1 år. 
 
d. Revisor 
Liselott Smith välj som revisor i 1 år. 
 



e. Valberedning 
Valberedningen är vakant  
 
 

10. Inkomna motioner 
Henrik Ericsson har inkommit med en motion gällande höjning av medlemsavgifter med 150 
kronor för aktiva barn/ungdomar och seniorer.  Motionen röstas igenom av de närvarande 
men inte utan diskussion. Thord Asplund tycker att ledaravgiften borde avskaffas.  Calle 
Berglin föreslår att en annan lösning än en höjning av medlemsavgifterna borde införas. En 
avgift för de som jobbar på event och en för de som inte jobbar.  Styrelsen tar på sig att 
jobba vidare med att försöka hitta rättvisa lösningar gällande framförallt incitament till att få 
fler att jobba på eventen. 
 
 

11. Övriga frågor 
Kjell Larsson undrar om arena-reklamen som finns på IP och om det finns någon ekonomi i 
det. Han föreslår att föreningen försöker sälja fler reklamplatser på både IP och Tängsta. 
Kjell Larsson frågar hur det går med nya skolan. Som det ligger till just nu så är det byggstart 
januari 2017. Kjell föreslår också att SIF-cupen ska väckas till liv igen, gärna till sommaren 
2017. 
Thord Asplund tar upp frågan om antal event som alla ska delta på. Det är mycket jobb sett 
över hela året utöver event;  midsommarfirande, pårustningsdagar, kioskverksamhet mm. 
Styrelsen har tagit beslut på att det är max fem event i föreningens regi/år. 
Anna Klasson avtackas slutligen för sitt arbete i styrelsen, ett jobb som hon nu kliver av. 
 

12. Mötets avslutande 
Erik förklarar mötet avslutat. 
 
 

Vid protokollet   Ordförande () 
 
 
_________________________  __________________________ 

 

Justeras ()    Justeras () 

 
________________________  ___________________________ 

 


